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Abstract (en)
The invention relates to a device for prefiltrating the damping solution in a printing machine having at least one printing unit 1. In order to clean the
damping solution to remove contaminations, such as ink particles and paper fibres, a prefiltrating device is provided, which is assigned to each
printing unit 1 of a printing machine. According to the invention, a prefilter housing 7 is provided, in which a prefilter 6 is arranged, the prefilter
housing 7 being integrated in the printing unit 1 of the printing machine. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Vorfiltern des Feuchtwassers bei einer Druckmaschine mit mindestens einem Druckwerk 1. Um das
Feuchtwasser von Verunreinigungen, wie Farbpartikeln und Papierfasern, zu reinigen, ist eine Vorfiltereinrichtung vorgesehen, die jedem Druckwerk
1 einer Druckmaschine zugeordnet ist. Erfingungsgemäß ist ein Vorfiltergehäuse 7 vorgesehen, in dem ein Vorfilter 6 angeordnet ist, und daß das
Vorfiltergehäuse 7 in das Druckwerk 1 der Druckmaschine integriert ist. <IMAGE>
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